



Since 1981

溫哥華·洛磯山 羅伯遜山深度遊

VANCOUVER · ROCKIES · MT. ROBSON



加拿大

行程特色/ HIGHLIGHTS :

- 深入加拿大洛磯山脈，遊遍五大國家公園：賈斯柏、班芙、冰原、優鶴、威化斯特，暢遊五大名湖：露易斯湖、夢蓮湖、弓湖、奧根娜根湖、蘇士威湖，參觀英女皇國宴使用的冰酒酒莊及加國花旗蔘之都 - 甘露市人蔘廠，遊覽維多利亞，布查特花園 (ROV6/7及ROW7/8) 登臨2010冬季奧運會場-惠斯勒度假村 (ROW7/8)，乘BC渡輪到風景宜人的溫哥華島，暢遊圖騰鎮於牆畫鎮、了解原住民歷史 (ROT7/8)
- Explore heritage Banff in the heart of Canada's First National Park, 5 major national parks: Jasper, Banff, Glacier, Yoho and Mount Revelstoke. 5 major lakes: Lake Louise, Moraine Lake, Bow Lake, L. Okanagan & Shuswap Lake. Visit renowned Okanagan Winery and Kamloops Ginseng factory for gifts & souvenirs. One day Victoria tour, visiting the world famous Butchart Gardens (ROV6/7 & ROW7/8), One day Whistler tour visiting the 2010 Winter Olympics co-hosting city (ROW7/8) Enjoy 2 days on the beautiful Vancouver Island; explore scenic and historic attractions (ROT7/8)

1 原居地 - (西雅圖) - 溫哥華 (晚餐) HOMETOWN - (SEATTLE) - VANCOUVER (D)

※抵達溫哥華機場：中午前抵達者送半天市內觀光。送特色漁港小渡，沿英格烈灣至格蘭威爾半島，大飽眼福！暢遊溫哥華市中心、史丹利公園、北美第二大唐人街、1986世博會址、冬奧聖火盆。

※抵達西雅圖機場(需附加費)：約上午11:45在機場1號行李帶集合，或約上午10:45在太空針售票處集合(週六集合時間延後約半小時)。送西雅圖迷你市區遊，下午送往溫哥華酒店(不含溫哥華市區遊)。

酒店: Hampton/La Quinta or similar

※Arrival at Vancouver: A complimentary mini city tour (duration: approx. 4hrs; prior to 12:00pm arrival) of Downtown, Stanley Park, Chinatown, Canada Place and Olympic Cauldron. Bonus mini ferry ride to Granville Island.

※Arrival at Seattle (surcharge applies): please meet at claim belt #1 at Sea-Tac at approx. 11:45am or Space Needle ticket office at approx. 10:45am (Saturday arrival: pickup time postponed approx. 30mins). A complimentary mini excursion of Seattle (rather than Vancouver) will be arranged before transferring to hotel in Vancouver. wharf then transfer to Vancouver

2 溫哥華-卑斯渡輪-布查特花園 維多利亞 (早餐)

VANCOUVER - B.C. FERRIES -

BUTCHART GARDENS - VICTORIA (B)

早上於吐華迅港乘搭卑斯省渡輪往卑斯省首府維多利亞。參觀省議會大樓、百年紀念公園、唐人街、雷鳥公園及風情如畫的維多利亞港。可於著名的帝后酒店 Empress Hotel 品嚐地道的英式下午茶或自費參觀BC博物館。可安排乘坐古英倫風格馬車遊覽內港。參觀世界聞名的布查特花園。該私人花園建於上世紀初，園內花卉和植物的種類多達千餘種，宛如伊甸園。住宿維多利亞。(選用全餐的團友此日午、晚餐自理)。

酒店: Hampton/La Quinta or similar

Enjoy the scenery on the B.C. Ferry sailing. Visit the Legislative Buildings of British Columbia, Chinatown, Thunderbird Park, and Inner harbor of Victoria either on foot or by carriage (optional). Visit the world famous Butchart Gardens. We will stay overnight in Victoria. (Lunch & dinner are not included for guests with all-inclusive meal plan)

3 溫哥華 - 卑斯渡輪 - 維多利亞 - 布查特花園 - 溫哥華 (早/午/晚餐)

VANCOUVER-B.C. FERRIES-VICTORIA-
BUTCHART GARDENS-VANCOUVER (B/L/D)

早上乘坐卑斯渡輪，經喬治亞海峽到溫哥華島。遊覽卑斯省首府-維多利亞市。穿過同濟門，參觀百年唐人街、雷鳥公園、維多利亞港、省議會大樓、百年紀念公園、畢架山公園、世界最長高速公路的起點處-零哩碑等景點。可安排乘坐古英倫風格馬車遊覽內港等自費活動。親臨世界聞名的布查特花園。該私人花園建於上世紀初，園內花卉和植物的種類多達千餘

種，宛如伊甸園。遊畢後乘渡輪返回溫哥華。另可安排乘搭水上飛機返回(需附加費)。

酒店: Hampton/La Quinta or similar

Depart for Vancouver Island by ferry. Capture the spectacular scenery en route. After passing by Victoria's historic Chinatown and Thunderbird Park, visit Beacon Hill Park's remarkable Mile "0" and the landmark British Columbia Legislative Buildings. Then, explore other significant heritage architectures surrounding the Inner Harbour either on foot or by carriage (optional). Visit the world famous Butchart Gardens. Return to Vancouver by ferry, or by seaplane (surcharge applies).

4 溫哥華 - 甘露市 - 人蔘場 - 威爾斯 格雷公園 - 山河鎮 (早/午/晚餐)

VANCOUVER - KAMLOOPS - GINSENG
FACTORY - WELLS GRAY PROVINCIAL
PARK - VALEMOUNT (B/L/D)

早上乘豪華旅遊車經菲沙河谷，前往因盛產花旗蔘而聞名的甘露市。參觀蔘場並瞭解花旗蔘品種及種植過程。隨後沿五號公路前往擁有超過四十多處瀑布群的威爾斯格雷省立公園。參觀200公尺高、底層由火山石堆成的斯帕哈瀑布，欣賞冰川時期的河谷及斷層瀑布遺跡。傍晚抵達山河鎮。

酒店: Ramada Inn Valemount or similar

Journey begins via the trans-Canada highway and head east for Kamloops, a city with over 2000 hours of sunshine per year. Join a tour of Ginseng factory and learn about Ginseng healing power. Afterward, travel along Highway #5 and head for Wells Gray Provincial Park. Explore the 200 ft tall Spahats Creek Falls, formed by the eruption of the volcanic rock. Arrive at Valemount by evening.



5 山河鎮-羅伯遜山-賈斯柏-哥倫比亞冰原-天空步道-班美國家公園

1988冬奧區肯磨市 (午晚餐)

VALEMOUNT - MT. ROBSON - JASPER - ICEFIELD - GLACIER SKYWALK - BANFF CANMORE (L/D)

途經加拿大洛磯山第一高峰羅伯遜山，前往賈斯柏國家公園，在賈斯柏小鎮拍照留念。乘坐巨型雪車(門票)登上除北極圈外世界上最大的冰原遺跡-哥倫比亞冰原，感受亞迪巴斯加冰河的壯觀。隨後到加拿大全新風景地標-天空步道(門票)，沿著U型玻璃地板的峭壁走廊“凌空漫步”於辛華達峽谷之上，感受大自然的偉大。驅車經弓湖及烏鴉爪冰河等，進入班美國家公園，於充滿歐陸風情的班美小鎮遊覽。

*提升住宿班美市酒店的團友，晚餐後自由活動；住宿露易斯湖堡壘酒店的團友，晚餐後送往酒店。均不往肯磨市。

酒店: Holiday Inn Canmore or similar

Proceed to Mt. Robson, the highest peak of the Canadian Rockies, and then visit Jasper town. Head for Columbia Icefield and ride on the specially designed "Ice Explorer" (adm) onto the surface of the Athabasca Glacier. Then have a thrilling experience by walking on the new Glacier Skywalk (Grand Open on May 2014). Next, discover the town of Banff within the country's first national park. End the day at the 1988 Winter Olympics Games area - Canmore. *Upgrade to stay in Banff: free time at night; Upgrade to Chateau Lake Louise: transfer to hotel after dinner. Canmore stop excluded.

6 登山纜車-夢蓮湖-露易斯湖-優鶴國家公園-最後一口釘-鮭魚灣/維能市 (午晚餐)

GONDOLA-MORAINES LAKE-LAKE LOUISE YOHO N.P. - SALMON ARM/VERNON (L/D)

早上出發，喀斯喀特山及一號公路上“最令人印象深刻的路標”城堡山一一映入眼簾。乘纜車(門票)登上高聳入雲的山巔，鳥瞰洛磯山脈。前往夢蓮湖，欣賞倒映於湖中的十峰山(視路況)，此迷人景色曾成為20元加幣的背景圖案。中午來到有“洛磯山藍寶石”美譽的露易斯湖，翠綠的群山環繞著蔚藍的湖水，漫步湖畔猶如置身世外桃源。之後前往優鶴國家公園，參觀太平洋鐵路東西橫貫的接駁處“最後一口釘”，傍晚抵達鮭魚灣/維能市。

酒店: Prestige Hotel or similar

Pass by Cascade Mountain and Castle Mountain in the morning. Then take a thrilling gondola ride (adm) to the summit; you will be captivated by the majestic Rocky Mountains. Visit the Moraine Lake in the Valley of the Ten Peaks (subject to road conditions). Journey to the Lake Louise, the "Jewel of the Rockies." The panoramic view of magnificent snow-capped mountains surrounding the emerald color of the lake attracts millions of visitors worldwide. Enjoy a promenade along the lakeshore. Proceed to Yoho National Park and visit the "Last Spike" of the transcontinental railway where it connects the east and the west. Settle down in Salmon Arm/Vernon.

7 鮭魚灣/維能市-奧根娜根湖區 基隆那-釀酒廠-希望鎮-溫哥華 SALMON ARM/VERNON-L. OKANAGAN KELOWNA-WINERY-HOPE-VANCOUVER

(早/午餐) (B/L)

前往久負盛名的奧根娜根湖。此湖為印地安神話傳說中的湖怪出沒之地。團友

可以採購新鮮的蔬菜和水果。這裡出產的冰酒因其獨特清甜而成為英女皇國宴的御用餐酒。參觀釀酒廠瞭解紅、白及冰酒的釀製過程。經“第一滴血”拍攝地也是百年前著名淘金小鎮希望鎮，於黃昏返抵溫哥華。

※七天團結束後送往溫哥華國際機場 建議搭乘晚上9:30PM後班機*。

Head west for Kelowna, the heart of the Okanagan Valley. Stop at the renowned winery to learn about the basics of wine making. Wine tasting and purchasing of the popular icewine, red or white wine will be available. At Lake Okanagan, let us listen to its legendary story and search for the lake monster "Ogopogo." After passing by Hope, we will arrive in Vancouver in the late afternoon.

※ 7 Days Traveler will be transferred to Vancouver airport, Book flight after 9:30pm.

8 溫哥華/西雅圖-原居地 VANCOUVER - HOMETOWN

自由活動後前往溫哥華國際機場。

※ 在西雅圖離開的客人(需附加費)，請訂下午2:30後班機離開西雅圖。

Enjoy free day in the morning. Transfer to Vancouver airport afterward.

※ Depart at Seattle, leave at 7:30am, arrive Sea Tac around noon (Surcharge apply), suggest flight after 2:30pm.

費用不包括 / FARE EXCLUDES

- ※ 機票、餐費及自費活動。
- ※ 司機與導遊的小費，建議每人每天\$8。
- ※ Air ticket, optional tours & meals.
- ※ Driver & tour guide's tips at \$8 per person per day.

團號/天數 CODE/DAYS	行程 ITINERARY	雙人房 TWIN	第三/四人 3RD/4TH	單人房 SINGLE	全餐 FULL MEAL PLAN		出發日期 DEPARTURE
					大人ADULT	小孩CHILD	
ROT5	溫哥華-洛磯山-羅伯遜山-冰原-露易斯湖-班美 VANCOUVER - ROCKIES - GLACIER VIEW	\$405	\$150	\$673	\$193	\$173	週二 / Tue: 5/6-6/24; 9/2-9/30
ROT6	溫哥華-洛磯山-羅伯遜山-冰原-露易斯湖-班美 VANCOUVER-ROCKIES-GLACIER VIEW-VANCOUVER	\$496	\$170	\$839	\$219	\$199	週二, 五 / Tue, Fri: 7/1 - 8/29
ROV6	溫哥華、洛磯山、羅伯遜山、冰原、班美、維多利亞 VANCOUVER - ROCKIES - MT. ROBSON - VICTORIA	\$548	\$221	\$891	\$230	\$211	週一、二 / Mon, Tue 5/5 - 6/24; 9/1 - 9/30
ROV7	溫哥華、洛磯山、羅伯遜山、冰原、班美、維多利亞 VANCOUVER - ROCKIES - MT. ROBSON - VICTORIA	\$616	\$231	\$1025	\$256	\$236	週一、二、四、五 / Mon, Tue, Thu, Fri 6/30 - 8/29
*ROW7	溫哥華-洛磯山-賈斯柏-冰原-露易斯湖-惠斯勒-維多利亞 VANCOUVER - ROCKIES - MT. ROBSON - VICTORIA - CHEMAINUS	\$665	\$290	\$1073	\$270	\$251	週四、五、六 / Thu, Fri, Sat: 5/29 - 9/27
*ROW8	溫哥華-洛磯山-賈斯柏-冰原-露易斯湖-惠斯勒-維多利亞 VANCOUVER - ROCKIES - MT. ROBSON - VICTORIA - CHEMAINUS	\$735	\$310	\$1211	\$296	\$276	
ROX7	溫哥華-洛磯山-羅伯遜山-露易斯湖-維多利亞-威士拿 VANCOUVER-ROCKIES-MT. ROBSON-VICTORIA - WHISTLER	\$665	\$290	\$1073	\$270	\$251	週一、二、日 / Mon, Tue, Sun 5/4 - 6/24; 8/31 - 9/30
ROX8	溫哥華-洛磯山-羅伯遜山-露易斯湖-維多利亞-威士拿 VANCOUVER-ROCKIES-MT. ROBSON-VICTORIA - WHISTLER	\$735	\$310	\$1211	\$296	\$276	天天(除了週六) / Daily (Except Sat) 6/29 - 8/29

• 門票/ADMISSIONS: 大人/ADULT \$150 / 小孩CHILD \$63. (ROT5-6D: \$88/\$43) • 八餐費/ 8 MEALS PLAN: 大人/ ADULT \$163 / 小孩/CHILD \$143

※ 以上另有抵達卡加利行程，詳細內容請上網 www.americaasia.com 查詢。 ※ For more Calgary Rockie Itineraries, check our website www.americaasia.com.



美國亞洲旅行社
America Asia Travel Center
www.americaasia.com



- 蒙市 626-571-2988
- 羅蘭崗 626-810-4388
- 鑽石吧 909-612-5777
- 阿凱迪亞 626-821-1986
- 喜瑞都 562-402-2558
- 爾灣 949-559-8088
- 西科文那 626-338-1100
- SOT# 1018680-10